
 

 

 
 

Beantwoording bestuursvraag  
 
 
Registratienummer:  
20.058598 

 
Context 
De heer Mooren van de fractie A&B stelt de volgende vragen: 
 
Vraag 

1. Is D&H bekend dat SBR rubbergranulaat over sportvelden gestrooid wordt? 
2. Is D&H bekend dat SBR rubbergranulaat hierdoor in het oppervlaktewater terecht komt? 
3. Kan D&H zeggen welke/hoeveel schade dit veroorzaakt aan het oppervlaktewater? 
4. Kan D&H aangeven om hoeveel sportvelden het gaat betreffende het gebied Rijnland? 
5. Kan D&H aangeven welke acties ze heeft ondernomen om dit te voorkomen? 

 
 
Antwoord 
 

1. Ja, de problematiek rond het gebruik van rubbergranulaat bij kunstgrasvelden is bekend. 
Zie ook eerdere beantwoording van bestuursvraag over dit onderwerp in oktober 2017 naar 
aanleiding van een uitzending van Zembla (Corsa 17.098193). 
 

2. Ja, het is bekend dat een deel van het rubbergranulaat of uitlogende stoffen in de 
nabijgelegen sloot/watergang terecht kan komen. 
 

3. Ja, in het RIVM-rapport 2018-0072 “Verkenning milieueffecten rubbergranulaat bij 

kunstgrasvelden” wordt onderzoek naar het effect van rubbergranulaat op kunstgrasvelden 
voor het omringend milieu beschreven, dat bij 10 locaties in Nederland is uitgevoerd. 
Hierbij is in het oppervlaktewater geen concentratieverhoging of negatief effect 
aangetoond. In de waterbodem is op acht locaties geen ecologisch effect gemeten. Van de 
overige twee locaties waar wel een ecologische effect is gemeten in de waterbodem, kan 
slechts bij één locatie dit ook worden toegewezen aan het gebruik van rubbergranulaat. 
 

4. Nee, Rijnland heeft geen inventarisatie uitgevoerd binnen haar beheergebied naar het 
aantal kunstgrasvelden waar rubbergranulaat wordt gebruikt. 
 

5. N.a.v. de commotie rond dit onderwerp eind 2016 m.b.t. de volksgezondheid zijn in 2018 
door STOWA (rapport 2018-37) en het RIVM landelijk onderzoeken uitgevoerd om beter 
inzicht te krijgen van deze problematiek voor het milieu. Hier heeft ook Rijnland aan 
meegewerkt. De resultaten staan samengebundeld in eerder genoemd RIVM-rapport. 
Omdat deze resultaten niet verontrustend zijn en het handelingsperspectief van Rijnland 
beperkt (aanspreken op zorgplicht) zijn geen verdere extra acties ondernomen.  
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Ter aanvulling: omgevingsdienst West Holland heeft in januari 2019 een memo naar de 
betreffende gemeenten gestuurd, waarin ze adviseren te stoppen met aanleg van nieuwe 
kunstgrasvelden met dit type granulaat en op termijn het betreffende granulaat te 
vervangen. 

 


